
Vilafant i Roses impulsen la base amb un equip federat

Per primer cop els vilafantencs i els rosincs tindran un conjunt infantil i un

cadet mascul�, respectivament, per alimentar els s�niors en un futur

L«equip infantil del FS Vilafant

LLUêS RIBERA

Despr�s dÕintentar-ho de totes les maneres, aquest curs hi haur�

per primera vegada en lÕ�poca recent dos equips de futbol sala de

base federats a lÕAlt Empord�. El Fricafor Futbol Sala Vilafant, per

una par t, i el Sala Roses Team 14, per lÕaltre, competiran a par tir de

lÕoctubre en categoria infantil i cadet, respectivament. Per una par t,

el club vilafantenc sÕagrupar� a la Federaci� Catalana de Futbol,

amb un equip dirigit per Ivan Macarro, jugador del s�nior, amb el

supor t de Rober to Mar t�nez, t�cnic del conjunt de Primera

Territorial.

ÒEns vam plantejar tenir futbol base lÕany passat; fent alguna trobada i ha sor tit un grup infantil, estem molt

ilálusionats i la idea �s que enganxiÓ, manifesta Alain Jacobs, nou president del FS Vilafant, que conf ia a ampliar

lÕestructura el curs que ve amb un cadet. Jacobs, un dels impulsors de lÕequip de futbol sala Prats Assessoria

Club Nataci� Figueres a la d�cada dels noranta, valora que amb aquest espor t Òes treballa molt la coordinaci� i

la t�cnica i �s m�s par ticipatiu que el futbolÓ.

El Vilafant engega lÕescoleta

Seguint la l�nia de base, el FS Vilafant crear� lÕescoleta, ober ta a la mainada que vulgui jugar a futsal a par tir de 4

anys i que sÕentrenar� a par tir de lÕoctubre cada dilluns a les 17.30 h. sota les ordres del f iguerenc V�ctor L�pez.

DÕaltra banda, lÕequip rosinc competir� a la Federaci� Catalana de Futbol Sala, organisme on juguen els dos

equips s�niors de lÕAlt Empord� despr�s de la retirada, precisament, del s�nior rosinc. El cadet del Sala Roses

ser� entrenat per Esteban Ch�vez i Jordi Alacid, f ins ara entrenadors del primer equip. ÒTreballar amb adults �s

complicat, hem retirat el s�nior, i lÕobjectiu que tenim �s tenir equips base perqu� algun dia puguin fer el salt al

primer equipÓ, explica Jose Francisco Gualde, president dels rosincs, que lamenta que Òens han faltat dos

jugadors per tenir un equip benjam�Ó.
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